
 

ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 453 

 

На 9 ноември 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия  при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Димитър Димитров, Йорданка Ганчева, Красимир 

   Ципов, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

   Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Георги  

   Баханов  

2. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладват: Росица Матева, Йорданка Ганчева, 

   Елка Стоянова, Гергана Стоянова, Красимир  

   Ципов, Ерхан Чаушев 

3. Проект на решение относно повторното въвеждане на 

данните от протоколите на секционните избирателни комисии в 

Централната избирателна комисия и сравняването им с данните от 

протоколите, въведени в общинските избирателни комисии, от 

изборите за кметове, произведени на 5 ноември 2023 г., и анализ на 

несъответствията 

  Докладва: Любомир Георгиев 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Росица Матева, Емил Войнов, Севинч Солакова, Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 
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Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева.  

ОТСЪСТВА: Цветозар Томов. 

 

Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и госпожа Росица Матева, заместник-

председател на Комисията. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги. 

В залата сме 11 членове на Централната избирателна комисия. 

Имаме необходимия кворум за провеждане на заседание. 

Поради отпуск отсъства  господин Цветозар Томов. 

Предлагам ви следния проект за дневен ред: 

1. Доклади по административни преписки с докладчици  

господин Войнов, госпожа Матева, господин Димитров, госпожа 

Ганчева, господин Ципов, госпожа Стойчева, госпожа Георгиева, 

господин Георгиев, госпожа Солакова, господин Баханов. 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчици госпожа 

Матева, госпожа Ганчева, госпожа Елка Стоянова, госпожа Гергана 

Стоянова, господин Ципов и  господин Чаушев. 

3. Проект на решение относно повторното въвеждане на 

данните от протоколите на секционните избирателни комисии в 

Централната избирателна комисия и сравняването им с данните от 

протоколите, въведени в общинските избирателни комисии, от 

изборите за кметове, произведени на 5 ноември 2023 г., и анализ на 

несъответствията с докладчик господин Любомир Георгиев. 

Имате ли предложения за допълване на дневния ред? Няма. 

Моля да гласуваме дневния ред. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева);  против –   

няма. 

 

Колеги, преминаваме към точка първа от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Заповядайте, господин Войнов, в точка първа. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-06-18-67 от 08.11.2023 г. Писмото 

се намира във вътрешната мрежа в папка с моите инициали от вчера. 

С него молят да разрешим да изнесат от склада на „Карго-партнер“ 

30 броя лаптопи и 6 брой дубликатори, които бяха внесени с наше 

разрешение по време на работата им в склада. 

Предлагам да изпратим писмо до Главна дирекция 

„Жандармерия“ и до „Карго-партнер“, с което да разрешим 

лаптопите и дубликаторите да бъдат изнесени от склада, но от 

служители на „Карго Партнер“, без представители на „Сиела Норма“ 

АД да влизат в склада. 

Проектът на писмо е във вътрешната мрежа в папка с моите 

инициали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева);  против –   

няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, връщам на доклад писмо 

от „Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-06-18-64, което докладвах вчера. 

В това писмо от „Сиела Норма“ АД твърдяха, че са ни предоставили 

с писмото списък с дефектирали СУЕМГ с цел гаранционна 

поддръжка, а след преглед на приложените документи към писмото 

се констатира, че такъв списък липсва. 
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Поради това предлагам да им изпратим писмо, с което да 

поискаме да ни изпратят списъка. 

Проектът за писмо е във вътрешната мрежа в папка с моите 

инициали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения по писмото? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева);  против –   

няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, последното писмо засега от „Сиела 

Норма“ АД е с вх. № ЦИК-06-18-68. То е в отговор на наше писмо от 

5 ноември 2023 г., с което поискахме обяснения за появилия се 

технически проблем в секция № 21 в Пазарджик. С отговора на 

Сиела Норма АД може да се запознаете. Той е уклончив, както 

винаги, и по същество не ни дава никаква информация. Докладвам 

го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров, заповядайте в точка първа. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател!  

Колеги, имам три входящи номера да докладвам: № МИ-20-

117, № МИ – 20-119, като и двете са от 08.11.2023 г., както и № МИ-

20-116. Това са справките, които медии трябва да изпратят в 

Сметната палата. Някои от тях са ги изпратили. Докладвам ги за 

сведение. 

Също, за да не докладвам такива справки, предлагам, ако 

постъпят, да бъдат съхранявани в нашата администрация. 

Имам също още един входящ номер. Това е № МИ-00-316, с 

който "Информационно обслужване" АД е поискало от нас да 

вземем решение за приемане на изпълнението на дейностите по 
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Договор № 31, което, разбира се, ще предам на администрацията за 

подготовка на докладна записка. Това са моите доклади, госпожо 

Председател. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Ципов, 

имате ли готовност да докладвате в точка първа? Заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, във връзка с постъпили 

възражения срещу наше Решение № 2831-МИ от освободени 

членове на секционни избирателни комисии на територията на 

община Съединение, във вътрешната мрежа в папка с моите 

инициали от днес ще видите проект на писмо до кмета на община 

Съединение с копие до ОИК – Съединение, по въпроса за това по 

какъв начин да бъдат изплащани възнагражденията на освободените 

с решение на Централната избирателна комисия членове на 

секционни избирателни комисии на територията на община 

Съединение, както и на назначените със същото наше решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта.  

Колеги, моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – 2 (Севинч Солакова, Ерхан Чаушев).  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-04-02-137 и писмо с вх. № МИ-04-02-138. Това са писма от 

Областните дирекции на МВР – Шумен, Районно управление – 

Велики Преслав, с което искат да предоставим информация за 

лицата           Н.             М. със съответното ЕГН и            Х.         М.   

С. със съответното ЕГН дали са регистрирани като кандидати в 

листи и от коя дата.  

Във вътрешната мрежа в папка с моите инициали от днес ще 

видите проект на писмо до "Информационно обслужване" АД, с 

което да ни бъде предоставена информация дали лицата са 

регистрирани като кандидати. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания? Няма. 

Процедура по гласуване, моля. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 1 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-04-

02-25 от 03.10.2023 г. Това е писмо за предоставяне на информация 

от Районно управление – Каолиново, Областната дирекция на МВР – 

Шумен.  

Във вътрешната мрежа в папка с моите инициали от днес ще 

видите проект на писмо, с което предоставяме исканата информация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението. Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева);  против –   

няма. 

Следващ докладчик е госпожа Ганчева. Заповядайте, госпожо 

Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви писмо, 

наименувано жалба, от Христо Христов, който обжалва отказа на 

СИК – Кюлевча, община Каспичан, да бъде допуснат да гласува в 

избирателна секция, за което има доводи, които излага. 

Предлагам да го изпратим за преценка и действия по 

компетентност на съответната Общинска избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Заповядайте, госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, другият ми доклад е писмо, 

постъпило в ОИК – Рудозем, с вх. № МИ-15-120-29 от 09.11.2023 г. 

Приложено са ни изпратили техни решения, копия на заявления. 

Докладвам го за сведение и приключване на преписката. 

Колеги, връщам на доклад – към момента не представям 

превода – преписката, с която ни беше изпратен работен документ за 

проект на въпроси за добри изборни практики на хора с увреждания 

във вариант на английски език. Докладвам го евентуално за някакви 

корекции в срок до 13 ноември 2023 г.  

След като се запознах с документите, а и служебно ми е 

известно, че по работния документ ние разменихме кореспонденция 

и предоставяхме данни във връзка с това как гласуват хората с 

увреждания съгласно Изборния кодекс, например секциите, които са 

на първия етаж, специални – нарочни – решения правим за гласуване 

на хората с увреждания. 

Цялата тази информация е включена в проекта на работния 

документ. Така че аз не предлагам някакви корекции. Виждам, че 

документът е изпратен и до други адресати и с оглед разменената 

кореспонденция и проведени срещи с компетентния орган, който 

функционира, може би те ще направят някакви предложения. 

Аз нямам предложения. Ако някой колега в срока за 

становище го върне на доклад, можем да обсъдим и друг вариант. 

Иначе го докладвам за сведение. Преводът ще съдържа в 

действителност добри примери от други държави, с които ние бихме 

могли да се запознаем и да ползваме и тях.  

Засега го докладвам за прилагане към преписката и другите 

документи по този въпрос в ЦИК. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожа Стойчева 

има думата.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-15-

398/08.11.2023 г. от Общинската избирателна комисия – 

Ивайловград, сме получили решение на Общинската избирателна 

комисия относно избраните общински съветници и кметове от 

произведените на 29 октомври 2023 г. изборите за общински 

съветници и за кметове на територията на община Ивайловград. 

Изпратени са във връзка с искане с наше писмо с № МИ-15-1272/ 

02.11.2023 г. 

Предлагам същите да бъдат приобщени към книжата и 

материалите, които Общинската избирателна комисия предава на 

Централната избирателна комисия след произвеждането на първия 

тур на изборите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Ганчева, 

заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, във връзка с предходния ми 

доклад за работния документ и добри практики за гласуване на 

хората с увреждания, току-що пристигна и преводът. Така че ви го 

докладвам за сведение и запознаване и класиране там, където е 

необходимо, с оглед взимане под внимание при бъдещи решения на 

Централната избирателна комисия и доклади и преписки. 

Преводът е пристигнал с вх. № ЕП-04-01-7/1 от 09.11.2023 г. 

Същият документ, който ни беше изпратен от Министерството на 

външните работи, е получен и от Европейската комисия с вх. № 

ЦИК-07-131-17 и превод на входящо писмо с № ЦИК-07-131-17 от 

09.11.2023 г. Същият документ ни напомня, че крайният срок е 

13.11.2023 г. 

Така че, ако някой от колегите иска да се запознае с превода, 

той е на разположение. Това са моите доклади,  госпожо 

Председател. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Георгиева, 

заповядайте. 
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ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, във връзка с 

приключване на преписките, свързани с постъпили жалби и цялата 

преписка към нея – всички документи във връзка с жалбите по 

заличаване на кметства „Изток“, „Църква“, Калкареа вода – Перник, 

и кандидатите в тези кметства, ви предлагам с протоколно решение 

да върнем на Общинската избирателна комисия – Перник, целия 

масив документи, който са ни предоставили във връзка с водените 

съдебни дела по тези жалби. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

гласуваме предложението. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева);  против – няма. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-00-331 от 

08.11.2023 г. сме получили писмо от Комисията за защита на 

личните данни, с което ни информират, че вече е наличен 

информационен бюлетин № 6 за 2023 г., който е публикуван в 

раздел „Институцията“, подраздел „Информационни бюлетини“ на 

сайта на Комисията за защита на личните данни.  

Докладвам го за всички, които проявяват интерес към 

информацията, която е предоставена в него. Информират ни, че 

следващият бюлетин ще бъде издаден през месец януари 2024 г.  

Докладвам го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте в точка първа. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви за сведение и 

принципно да приемем решение получените решения от общинските 

избирателни комисии за избрани общински съветници и за кметове в 

отговор на нашето писмо, с което поискахме те да ни предоставят 

екземпляри от решенията си с цел архивиране и предаване след 

изтичане на срока за съхранение на Централен държавен архив, да се 



10 

класират отделно и да бъдат предоставени за съхранение в 

архивното помещение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, с писмо с вх. № МИ-15-

14-07 от 08.11.2023 г. от Общинската избирателна комисия – не знам 

какво да направим, за да не ни пишат комисията – ОИК – 04-14, 

Златарица, задават въпрос във връзка с предаването на устройствата 

на "Информационно обслужване" АД – по какъв начин ще бъде 

отчетена дейността на упълномощените членове.  

В тази връзка предстои Централната избирателна комисия да 

приеме решения за определяне на възнагражденията за периода след 

седем дни след обявяване на изборните резултати за провеждане на 

заседания и дежурства. Докладвам ви го за сведение.  

С вх. № МИ-00-319 от 08.11.2023 г. ни е препратено от 

"Информационно обслужване" АД писмо по електронната поща от 

председателя на ОИК – Макреш. Госпожа          К. поставя въпроса 

дали е възможно във връзка с изпълнението на решението на 

Централната избирателна комисия в периода от 8 до 10 ноември да 

бъдат предадени устройствата за видео наблюдение от Общинската 

избирателна комисия и които са приключили на 29 октомври своята 

работа – дали е възможно без присъствието на полицаи, както и само 

от двама членове да бъдат предадени на "Информационно 

обслужване" АД. 

А ви го докладвам за сведение, защото ЦИК е имал общи 

указания до всички. Освен това председателят на Общинската 

избирателна комисия, без да е изготвено писмо по надлежния ред от 

името на Общинската избирателна комисия, се обръща до 
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"Информационно обслужване" АД за допълнителни указания. 

Получили сме запитване с вх. № МИ- 15-13-96/08.11.2023 г. от 

трима членове на ОИК – Павликени, във връзка с начина за 

определяне на възнаграждението в случаите, когато то трябва да е 

пропорционално, а не за целия месец, дали въз основа на брой 

работни дни за месеца или въз основа на брой календарни дни. 

Колко минимум отработени дни следва да има член на Общинската 

избирателна комисия, за да получи пълното месечно възнаграждение 

по Решение № 1954-МИ на Централната избирателна комисия и в 

случай, че възнаграждението се изчислява въз основа на календарни 

дни, как следва да се зачете отработеното време в изборния ден и 

нощ - приблизително 30 часа в непрекъснат режим на работа? Как се 

зачита работата в почивните дни и официалните празници? Следва 

ли членовете на ОИК като осигуряват на реално отработените дни, а 

не според броя работни дни, както се прилага понастоящем. Дали 

следва да се приложи по аналогия посоченият в т. 2 от Решение № 

440 начин на определяне на възнагражденията на общинските 

избирателни комисии. Колеги, докладвам ви го за сведение. 

Колеги, постъпила е фактура от РИКУЕС ООД  и с вх. № 

ЦИК-08-332/08.11.2023 г. е представена докладна записка. По така 

представената фактура за м. ноември  е абонаментната такса за 

поддържане на системата за гласуване на Централната избирателна 

комисия.  

Видно от докладната записка, от формална гледна точка 

представената фактура отговаря на нормативните изисквания по 

Договора на Централната избирателна комисия от 2022 г. 

Централната избирателна комисия  дължи месечна абонаментна 

такса. По бюджета на ЦИК по § 10-20 има налични средства.  

Предлагам да одобрим изплащането по представената от 

Рикуест ООД фактура. 

Представен е и контролен лист за извършен предварителен 

финансов контрол. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Подлагам на гласуване предложението. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева);  против –   

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам вх. 

№ МИ-04-99 от 08.11.2023 г. от главния секретар на Министерство 

на финансите с приложени приемо-предавателни протоколи  във 

връзка с предадени хартиени бюлетини за кмет на кметство Брезник, 

община Родопи, област Пловдив от Печатница „Полиграф комерс“ 

ЕООД. Докладвам го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: В точка първа – 

доклади по административни преписки – има ли, колеги, други 

доклади? Засега няма. 

 

Преминаваме към точка втора от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви жалба с вх. № 

МИ-10-266 от 09.11.2023 г. от ПП ГЕРБ срещу Решение № 2863-МИ 

от 04.11.2023 г. на ЦИК. Жалбата е до Върховния административен 

съд. Ще бъде комплектувана административната преписка и внесена 

в съда. Докладвам я за сведение.  

По-късно ще имам още доклади, госпожо Председател. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви за 

сведение получено писмо с вх. № МИ-04-02-134/08.11.2023 г. от 

Областна дирекция на МВР – Варна, с което писмо е приложена 

жалба-сигнал, получена на е-mail izbori@mvr.bg, макар че много 

mailto:izbori@mvr.bg
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трудно се разчита. Доколкото успях да разчета приложената жалба, 

тя касае въпрос, по който има произнесено решение от Общинската 

избирателна комисия. Докладвам този сигнал за сведение. 

Следващият ми доклад е по жалба с вх. № МИ-15-1406 от 

08.11.2023 г. Жалбата е подадена от пълномощник на коалиция 

„БСП за България“ против Решение № 115-МИ от 07.11.2023 г. на 

ОИК – Тополовград. 

Във вътрешната мрежа в папка с моите инициали от днешна 

дата има проект на решение във връзка с тази жалба. С Решение № 

115-МИ от 07.11.2023 г. ОИК – Тополовград, е определила 

Общинската избирателна комисия да бъде представлявана от 

членове на комисията, които са юристи. Сочат се имената на трима 

от членовете заедно и поотделно пред съдилищата, когато 

Общинската избирателна комисия е страна по дело. 

Жалбоподателят е обжалвал решението на ОИК – 

Тополовград, пред ЦИК. Твърдението е, че то е нищожно поради 

липса на основание за приемане, както и липса на компетентност. 

С жалбата е направено искане решението на Общинската 

избирателна комисия да бъде обявено за нищожно и да бъде 

отменено като незаконосъобразно. 

Аз ви предлагам да приемем, че подадената жалба е 

недопустима, тъй като жалбоподателят няма правен интерес от 

обжалване на такова решение за определяне на процесуални 

представители на Общинската избирателна комисия, тъй като с него 

не се засягат пряко негови права или законни интереси. 

Предлагам диспозитива на решението да бъде: остава без 

разглеждане жалбата на коалиция „БСП за България“ срещу 

Решение № 115-МИ от 07.11.2023 г. на ОИК – Тополовград. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. Няма. 

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия 
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Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева,); 

против – 2 (Емил Войнов, Цветанка Георгиева).  

Решението е с № 2879-МИ/09.11.2023 г.  

Заповядайте, госпожо Елка Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, във вътрешната мрежа в папка с 

моите инициали моля първо да погледнете писмо с проектен № 

8629, с което изпращаме една жалба, която е дошла при нас, но 

всъщност е адресирана до Общинската избирателна комисия от 

членовете на секция № 73, община Лозенец, които се оплакват от 

това, че в деня на приемането на книжата и материалите са били 

забавени неоснователно. 

Препращаме го към Общинската избирателна комисия. Искат 

да бъдат компенсирани за загубеното време. 

Аз само за пълнота на доклада ще отбележа, че съгласно 

наше Решение № 1954-МИ възнаграждението за секционните 

избирателни комисии е определено в деня, предхождащ деня на 

изборите не почасово, а е определено за извършена работа в общ 

размер. 

Но, така или иначе, жалбата е адресирана до колегите от 

Общинската избирателна комисия. Да си поемат казуса и да си 

отговорят на лицата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева);  против –   

няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Следващият ми доклад в тази 

точка е последен засега. Той е с вх. № МИ-15-1397/08.11.2023 г. 

Това е едно писмо от ОИК – Стара Загора, с което ни изпращат 

цялата административна преписка по издаден от тях акт за 
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установяване на административно нарушение № 1 от 31.10.2023 г. за 

издаване на наказателно постановление. 

Преписката ще бъде предоставена на звено „Правно“, за да 

бъде подготвен проект за наказателно постановление. Нямам други 

доклади в тази точка, госпожо Председател. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

е господин Чаушев.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, във вътрешната мрежа 

в папка с моите инициали от вчерашна дата има писмо с вх. № МИ-

23-180 от 08.11.2023 г. Това е един сигнал от госпожа Милана 

Миланова от Трън, включително и до председателя на ОИК – 

Перник. 

Същината е следната. Госпожа           М. е била кандидат за 

общински съветник. Регистрирана е с Решение № 30-МИ от 

20.06.2023 г. под № 108 в кандидатската листа, но на плаката, 

приложен към агитационния материал, тя присъства под № 107. 

Плакатът е издаден от Партия ГЕРБ.  

Тя, след запознаване с резултатите от изборите, установява, 

че за № 107 са получени много преференции и е обявен за общински 

съветник, а тя под № 108 не е. Счита, че е подведена и пита защо в 

плаката присъства под № 107. Счита, че това е причина за нейните 

резултати поне по време на произвежданите избори в община Трън 

за общински съветници. Иска от нас намеса и отговор. 

Уважаеми колеги, предлагам го за сведение. Не знам какво 

можем да направим. Плакатът е издаден от самата Партия и там 

наистина тя е под № 107. Обаче е регистрирана на 20.06.2023 г. под 

№ 108. 

Предлагам го за сведение. Ако искате, можем да го изпратим 

и в съда, което лично аз считам за малко пресилено. Грешката е при 

изработката на плаката. Но официалните данни са такива. Трябва да 

търси обяснение към изработчика на плаката, ако по същество счита, 

че има някакви вреди.  
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания и предложения по повод този доклад? Колеги, има ли 

друго предложение, различно от това да остане за сведение? Няма. 

Следващ докладчик е госпожа Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № ПВР/НС-9-120 от 09.11.2023 г., с което Районна прокуратура 

– Русе, ни изпраща за изпълнение препис от Определение № 397 от 

02.11.2023 г. по наказателно общ характер дело № 1823/2023 г. по 

описа на Районен съд, Втори наказателен състав, влязла в сила на 

02.11.2023 г. С това определение лицето           И.              Х. с 

посочено ЕГН и адрес, е осъден и му е наложено наказание 

„лишаване от право да заема изборна държавна или обществена 

длъжност“, изпратено ни е за привеждане в сила на присъдата. 

По изложеното ви предлагам писмо – във вътрешната мрежа 

в папка с моите инициали би трябвало да го има – до 

"Информационно обслужване" АД, с което да им укажем да включат 

лицето в регистъра на лицата, изтърпяващи наказание „лишаване от 

право да заема определена държавна или обществена длъжност“ за 

срок от две години – така, както е наложена присъдата – като 

наказанието започва да тече от 09.11.2023 г. и следва да изтече на 

09.11.2025 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Баханов, заповядайте в точка първа от дневния ред 

– доклади по административни преписки. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № 

МИ-04-02-135/08.11.2023 г. от Областна дирекция на МВР – 
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Пловдив, във връзка с извършваща се проверка по чл. 16, ал. 1 от 

Наредбата за организация и реда за извършване на проверка на 

декларацията за установяване на конфликт на интереси относно 

достоверността на декларирани факти в декларация за 

несъвместимост, депозирана от новоназначен в ОД на МВР 

служител и молят в четиринадесетдневен срок от получаване на 

писмото да им предоставим информация дали към настоящия 

момент лицето   С.         М. с посочено ЕГН е била народен 

представител или съветник в Общински съвет. 

Подготвен е отговор, че същото лице не е било такова след 

направена справка в регистъра в Централната избирателна комисия. 

Следващото, за да може наведнъж да ги гласуваме, тъй като е 

същото, е писмо с вх. № МИ-04-02-136/08.11.2023 г. отново от 

Областна дирекция на МВР – Пловдив. Молят Централната 

избирателна комисия да извърши същата проверка-отговор по 

отношение на лицето Я.            Ч. с посочено ЕГН – дали е било 

народен представител или съветник в Общински съвет. 

Отговорът е същият, че не е била избирана за народен 

представител или общински съветник. Това е предложението ми за 

отговор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване и на двете писма. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Господин Георгиев, заповядайте в точка първа от дневния 

ред. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Колеги, докладвам писмо с вх. № 

МИ-20-120/08.11.2023 г., с което  господин Тодоров задава въпроси. 

Същите въпроси е задал и към Министерство на електронното 



18 

управление, откъдето му отговорили да ги зададе на Централната 

избирателна комисия. Те са във връзка със задължението на 

секционните избирателни комисии да заснемат процеса на броене на 

бюлетините и обработването на изборните протоколи след края на 

изборния ден и дали е задължение или – цитирам – „характерът е по-

скоро пожелателен“. Вярно ли е, че не е проблем да няма излъчване 

на живо на процеса онлайн, ако впоследствие има запис? Ако по 

технически причини се докаже, че не е било възможно да се заснеме 

процесът, какви са последващите действия? 

Има още един въпрос, свързан с излъчването или 

неизлъчването на процеса на преброяване на бюлетините и 

изработването в СИК протоколи. 

Аз предлагам тези въпроси да останат за сведение, освен ако 

комисията не реши, че трябва да се даде отговор на така поставените 

въпроси. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

друго предложение? Няма. 

Колеги, има ли други доклади засега? Няма. 

Прекъсвам заседанието на Централната избирателна комисия. 

Следобедната част ще продължи в 14,30 ч. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – единадесет 

членове сме в залата, имаме кворум. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Госпожо Председател, моля да се 

включи нова точка в дневния ред: Проекти на решения относно 

обявяване на народни представители в Четиридесет и деветото 

народно събрание. 



19 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам това да е 

точка четвърта: Проекти на решения за обявяване на народни 

представители в Четиридесет и деветото народно събрание. 

Други предложения по дневния ред? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева);против – няма. 

Колеги, в първа точка ви предлагам да погледнете проект с 

проектен номер 8639 – право на отговор. 

Има ли изказвания и предложения по проекта? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева);против – 

няма. 

 

Преминаваме към точка четвърта от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ЗА ОБЯВЯВАНЕ НА НАРОДНИ 

ПРЕДСТАВИТЕЛИ В ЧЕТИРИДЕСЕТ И ДЕВЕТОТО НАРОДНО 

СЪБРАНИЕ. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № НС-02-73/09.11.2023 г. от председателя на Народното 

събрание господин Росен Желязков, с което ни се изпращат решения 

на Народното събрание, приети днес, 9 ноември, с които са 

прекратени пълномощията на следните народни представители: 

Евгения Бисерова Алексиева, избрана от листата на коалиция от 

партии ГЕРБ-СДС в Двадесет и четвърти изборен район – София; 

Славена Димитрова Точева, избрана от листата на коалиция от 
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партии ГЕРБ-СДС в Трети изборен район – Варна; Калин Танев 

Калапанков, избран от листата на коалиция от партии „БСП за 

България“ в Седемнадесети изборен район – Пловдивски; Петър 

Николаев Куленски, избран от листата на коалиция от партии 

„Продължаваме промяната – Демократична България“ в 

Тринадесети изборен район – Пазарджишки; Деян Николаев 

Николов, избран от листата на ПП „Възраждане“ в Двадесет и пети 

изборен район – София, и Валери Иванов Сираков, избран от 

листата на ПП „Възраждане“ в Пети изборен район – Видински. 

Колеги предлагам ви следните проекти на решение: с 

проектен номер 3123 проект на решение за обявяване на Валентин 

Иванов Радов за народен представител в Двадесет и четвърти 

изборен район – София. Посочили сме писмото на председателя на 

Народното събрание, с което са прекратени пълномощията на 

Евгения Бисерова Алексиева и на посочените правни основания ви 

предлагам да вземем решение, че Централната избирателна комисия 

обявява за народен представител Валентин Иванов Радев с посочено 

ЕГН в Четиридесет и деветото народно събрание от Двадесет и 

четвърти изборен район – София. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева);против – няма. 

Решението е № 2880-НС/09.11.2023 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, следващият проект на решение 

е с проектен номер 3126 за обявяване на Милена Славова Димова за 

народен представител. 

С писмото, което ви докладвах, е изпратено решение на 

Народното събрание, с което са прекратени пълномощията на 
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Славена Димитрова Точева, народен представител от Трети изборен 

район – Варненски.  

По изложените основания в проекта на решение ви предлагам 

да обявим за народен представител Милена Славова Димова с 

посочено ЕГН в Четиридесет и деветото народно събрание от Трети 

изборен район – Варненски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева);против – няма. 

Решението е № 2881-НС/09.11.2023 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Следващият проект на решение е с 

проектен номер 3128. 

Въз основа на писмото, с което ни е изпратено решение за 

прекратяване пълномощията на Калин Танев Калапанков като 

народен представител от Седемнадесети изборен район – 

Пловдивски, от листата на „БСП за България“, ви предлагам да 

вземем решение, с което да обявим за народен представител Манол 

Василев Манолов, с посочено ЕГН в Четиридесет и деветото 

народно събрание от Седемнадесети изборен район – Пловдивски.- 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2882-НС/09.11.2023 г. 
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РОСИЦА МАТЕВА: Следващият проект е с номер 3126. С 

докладваното писмо ни е изпратено решение на Народното 

събрание, с което се прекратени пълномощията на Петър Николаев 

Куленски, като народен представител от Тринадесети изборен район 

– Пазарджишки, издигнат от листата на коалиция „Продължаваме 

промяната – Демократична България“. 

Предлагам ви на посочените в проекта правни основания да 

обявим за народен представител Петя Ставрева Ставрева с посочено 

ЕГН в Четиридесет и деветото народно събрание от Тринадесети 

изборен район – Пазарджишки. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2883-НС/09.11.2023 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, следващият проект на решение 

е с проектен номер 3124. Въз основа на изпратено ни решение на 

Народното събрание, с което са прекратени пълномощията на Деян 

Николаев Николов, като народен представител от Двадесет и пети 

изборен район – София, издигнат от листата на партия 

„Възраждане“, ви предлагам на посочените в проекта на решение 

правни основания да обявим за народен представител Иван 

Михайлов Алексиев с посочено ЕГН в Четиридесет и деветото 

народно събрание от Двадесети и пети изборен район – София. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2884-НС/09.11.2023 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, следващият проект е с проектен 

номер 3125. С изпратено ни решение на Народното събрание са 

прекратени пълномощията на Валери Иванов Сираков като народен 

представител от Пети изборен район – Видински, издигнат от 

листата на партия „Възраждане“. 

На посочените правни основания в проекта на решение ви 

предлагам да обявим за народен представител Вера Иванова 

Александрова с посочено ЕГН в Четиридесет и деветото народно 

събрание от Пети изборен район – Видински. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги,  имате ли 

изказвания? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 2885-НС/09.11.2023 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, сега ви предлагам да гласуваме 

две писма – едното, до председателя на Народното събрание, с което 

да изпратим копия от приетите току-що решения и другото – до 

главния редактор на „Държавен вестник“, за обнародване на 

приетите решения в „Държавен вестник“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 
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Колеги, в точка едно ви докладвам с вх. № МИ-08-314-

1/08.11.2023 г. е постъпил приемо-предавателен протокол от 

„Информационно обслужване“ АД, който е в допълнение на приемо-

предавателния протокол, представен на 7 ноември. В допълнение са 

предоставени формуляри за вписване на резултатите от анализа на 

несъответствията, установени на първи и втори тур, попълвани при 

извършване на анализа. Докладвам ви го за сведение. 

Предлагам и двата приемо-предавателни протокола – този, 

който е от 7 ноември, и този, който току-що ви докладвах, да бъдат 

подписани от страна на Централната избирателна комисия. 

Моля в този смисъл да гласуваме протоколно решение. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, давам думата в точка трета от дневния ред на 

господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам проект с номер 3118 

относно решение за повторното въвеждане на данните от 

протоколите на секционните избирателни комисии в Централната 

избирателна комисия и сравняването им с данните от протоколите, 

въведени в общинските избирателни комисии, от изборите за 

кметове, произведени на 5 ноември 2023 г., и анализ на 

несъответствията. 

Предлагам след запознаване с краткия текст на решението 

въз основа на чл. 57, ал. 1, т. 1 от Изборния кодекс и във връзка с 

Решение № 2437-МИ/15.09.2023 г. Централната избирателна 

комисия да реши, че одобрява анализа на несъответствията съгласно 

приложението към решението. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля да се 

запознаете с проекта на решение и приложението към него. 

Имате ли изказвания, предложения? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 2886-МИ/09.11.2023 г. 

В тази връзка ви предлагам да вземем решение за 

публикуване на резултатите от гласуването в машинно четим вид на 

страницата на Централната избирателна комисия в секция 

„Резултати“. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Продължаваме с доклади в точка едно: Доклади по 

административни преписки. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, в моя папка може да погледнете вх. № ЦИК-09-

335/09.11.2023 г. – докладна записка от за директор дирекция 

„Администрация“ по повод на предходно наше протоколно решение 

по Протокол № 439 от 25 октомври, което се отнася до 

предложението на „Информационно обслужване“ АД да приемем 

изпълнението на Договор № 26 от 5 ноември 2022 г. Да припомня, 

договорът се отнася до поддържане на видеонаблюдението при нас, 

както и пощите на общинските избирателни комисии и нашата поща. 

Ние трябва да изплатим една четвърт от стойността на 

договора, тъй като там сме плащали на части от по три месеца. 

Докладната записка е с предложение към Централната 

избирателна комисия да приеме без забележки предоставените 
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услуги по т. 1.1 и т. 1.2 от Договор № 26 от 5 ноември за периода от 

6 юли 2023 г. до 5 октомври 2023 г., както и да се подпише приемо-

предавателен протокол. 

Забавянето на приемането беше свързано с това, че нямаше 

становище от ITекспертите ИКТ към звено „Машинно гласуване“ на 

Централната избирателна комисия във връзка с оценка на 

съдържанието на предоставения диск със съдържанието, което 

всъщност е съдържанието на нашата уеб-страници назад във 

времето, за което ще заплатим изпълнението на договора. 

Предложението ми е да приемем решение, с което приемаме 

предоставените документи, включително опис, информацията, която 

е свързана с изпълнението на договора, и да упълномощим 

председателя на ЦИК да подпише приемо-предавателния протокол. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в папка, която се нарича 

„Посещение на ЦИК-Грузия“ има файл относно програмата на 

посещението, което обсъдихме в работен план – възможните 

промени, евентуално утвърждаване на тази програма за 

посещението. В случай че я приемем, ще я дадем на бюрото за 

превод и ще я изпратим на хората, които ще организират 

посещението, които представляват както Съвета на Европа, така и 

Централната избирателна комисия на Грузия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения. 

Колеги, първо, смятам, че писмото трябва да се изпрати до 

ръководителя на делегацията, мисля, че е председател или зам.-
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председател на Централната избирателна комисия на Грузия и до 

ръководителя на проекта може би. 

Има ли други предложения. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Предлагам да се оттегли този проект на 

писмо, тъй като той не отразява това, което е говорено в работна 

група в Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Останалите  

колеги? 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Мога да приема предложението. 

Някой трябва да изготви предложение. (Реплика от Росица 

Матева.) 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, много моля 

да се съсредоточим върху това, което трябва да изпратим, предвид и 

напредването на времето! Очевидно, никой не иска да се ангажира с 

това. 

Предлагам на 15 ноември втората част от програмата да 

отпадне, както и на 17 ноември – да отпадне втората част. 

Очаквам вашите предложения в останалата част. 

Заповядайте, господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Нека да отговоря. В противен 

случай ще се превърне в елементарно туристическо пътуване. В него 

трябва да има някакъв смисъл и програма, иначе може да им 

определим три дни да обикалят града, околностите и всичко 

останало, но това няма да е добре за нашето реноме, разбира се.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

изказвания има ли? 

По-късно ще подложа на гласуване това предложение, защото 

смятам, че е ангажимент на цялата Централна избирателна комисия. 

Не е нито мой, нито на господин Димитров, нито на когото и да било 

поотделно. (Реплики.) 

Колеги, като съберем цялата кореспонденция във връзка с 

посещението на колегите от Централната избирателна комисия на 
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Грузия, ще се опитам да обобщя всички предложения. Писмото да се 

изпрати до ръководителя на делегацията и до ръководителя на 

проекта, като за 15 ноември остава първата и третата част от 

предложената програма; програмата, както е предложена за 

16 ноември и за 17 ноември – в този смисъл ви предлагам да 

изпратим писмото. Може би писмото трябва да се адресира и до 

„Информационно обслужване“ АД, но може и с отделно писмо. 

Трябва да вземем решение да информираме и „Информационно 

обслужване“ АД с отделно писмо. 

Имате ли други предложения? 

Ако няма други предложения, моля, режим на гласуване. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против 

– 1 (Димитър Димитров). 

Колеги, в точка едно ви предлагам да вземем протоколно 

решение за приобщаване към материалите от гласуването на втори 

тур на смарткарта от машинното гласуване за избирателна секция № 

030605369 с адрес на избирателната секция град Варна, Варненска 

морска гимназия, ул. „Народни будители“ № 4, тъй като при 

приемане на документите и материалите от общинските избирателни 

комисии, е попаднала сред други материали. Да бъде класирана на 

мястото, където са останалите материали за този изборен район. 

Моля в този смисъл да гласуваме протоколно решение. (Не е 

гласувано.) 

В точка едно кой има други доклади. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, връщам на доклад 

писмо до ОИК – Сандански, с приложено към писмото съдебно 

удостоверение, с което ни помолиха за видеозаписи от изборите на 

29 октомври на две избирателни секции. 
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Предлагам да гласуваме отговор до ОИК – Сандански, с 

копие до Административен съд – Благоевград, по делото, по което е 

издадено съдебното удостоверени, с което, освен че изпращаме 

технически носител, да посочим и линковете, на които са достъпни 

записите. В момента, в който пристигне техническите носител от 

„Информационно обслужване“ АД, да бъде изпратено писмото по 

куриер до ОИК – Сандански, предвид обстоятелството, че делото е 

насрочено за разглеждане на 13 ноември, понеделник. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, решим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам ви да погледнете в 

папката на колегата Томов от вчерашна дата – писмо до 

Административен съд – Монтана, на който също да изпратим както 

линкове, така и технически носител със записите в момента, в който 

дойдат от „Информационно обслужване“ АД. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

отношение на предложението да Административен съд – Монтана, 

има ли изказвания? Няма. 

Моля, да гласуваме. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-00-712 от днешна дата, което е изпратено по електронна поща 

до Централната избирателна комисия, с прикрепена към него молба, 

адресирана до председателя на ОИК – Провадия, и до председателя 
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на ЦИК, но председателят на ЦИК не е в копие. Доколкото виждам, 

само имейл адресът на Централната избирателна комисия е посочен. 

В молбата си господин          П.           А. с посочено ЕГН и 

адрес сочи, че се е кандидатирал за общински съветник от коалиция 

„Продължаваме промяната – Демократична България“, в град 

Провадия и след окончателните резултати е класиран на трето място 

в листата с посочени преференции. Изрично заявява желанието си 

при оттегляне на някой от класираните преди него кандидати с 

посочени имена да бъде своевременно известен, за да положи клетва 

като общински съветник. 

Колеги, предлагам да препратим това писмо до ОИК – 

Провадия, за да сме сигурни, че гарантираме правата на кандидата за 

общински съветник. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам писмо с вх. МИ-04-

02-106-1/09.11.2023 г. от  разследващ полицай Петков във връзка с 

досъдебно производство, образувано от Областна дирекция на МВР 

– Враца, по повод на произведените избори в село Малорад, община 

Борован. Днес бяха вещите лица в ЦИК за запознаване със 

секционния протокол и с това писмо поискаха да им бъдат 

предоставени заверени копия от протокола, което е изпълнено и го 

докладвам за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте в точка едно. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, връщам на доклад запитване 

от общинска администрация Дулово, което съм ви докладвала за 
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запознаване, във връзка с изплащане възнагражденията на 

секционните избирателни комисии. 

В моя папка от днешна дата има подготвен проект на отговор 

до общинската администрация, който е в смисъла, който и по-рано, 

по доклад на колегата Ципов, бяхме отговорили към друга общинска 

администрация. 

Моля да се запознаете с текста на отговор и да гласуваме 

изпращането на писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Колеги, тъй като се налага да повторя предложението, което 

направих по-рано, относно приобщаване на смарткарта от машинно 

гласуване за избирателна секция 030605369 за избирателна секция в 

община Варна, моля, режим на гласуване по направеното 

предложение в предходна част от заседанието. 

Моля, режим на гласуване по направеното предложение 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, по доклада на госпожа Стоянова за Дулово. 

Подлагам на гласуване нейното предложение. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Цветанка Георгиева); против – 1 (Севинч Солакова). 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви постъпила 

жалба чрез ОИК – Лъки, с вх. № МИ-15-1413/09.11.2023 г. Жалбата 

е от кандидат за кмет в община Лъки и кандидат за общински 

съветник. С жалбата се оспорват изборни резултати относно избора 

за общински съветници. 

Предлагам с писмо жалбата да бъде изпратена по 

компетентност на Административен съд – Пловдив. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

писмо от ОИК – Хисаря, с вх. № МИ-06-685, с което от общинската 

администрация ни изпращат постановление на Районна прокуратура 

– Пловдив, както и протокол от 7 ноември на временно 

изпълняващия длъжността кмета за предаване на комисията по чл. 

445 за отваряне на помещението, в което се съхраняват изборните 

книжа и материали с цел прибиране на запечатан плик с надпис 

„плик с отрязъци“. Мисля, че в предходния ден имаше доклад по 

тези обстоятелства. Сега от общинската администрация са ни 

изпратили материалите по отваряне на запечатаното помещение, 

прибиране на този плик и постановлението на прокуратура, с което 

се отказва да се образува досъдебно производство по тези 

обстоятелства – за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Ганчева, 

заповядайте в точка едно. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

писмо от ОИК – Каспичан, която, веднага след като сме изпратили 

днес писмо, с което препратихме за преценка и действия по 

компетентност жалба от господин Х., ни е върнала с писмо, че 

всъщност се е произнесла още на 5 ноември с Решение № 165 и 

лицето разполага с възможност да оспорва решението на ОИК, 

естествено, в законоустановения срок. Докладвам го за сведение и 

прилагане към преписката и вх. № е МИ-15-1412/09.11.2023 г.  

Докладвам писмо с вх. № МИ-15-395-1/09.11.2023 г., 

препратено ни от ОИК – Свиленград. Това е отговорът по жалба, 
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която е депозирана в Административен съд – Хасково, срещу 

оспорване на резултата. Докладвам го за запознаване и за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в първа 

точка има ли други доклади? 

Заповядайте, господин Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-00-

323/09.11.2023 г. С наше писмо сутринта попитахме 

„Информационно обслужване“ АД за две лица дали са били 

регистрирани като кандидати и с този входящ номер те ни отговарят 

за двете лица. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до ОД на 

МВР – Шумен, РУ – Велики Преслав, с което им предоставяме 

исканата по спешност информация за двете лица. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Заповядайте, госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, получили сме 

сигнал за нарушение на територията на ОИК – Болярово, област 

Ямбол с вх. № МИ-10-267/09.11.2023 г. Към това писмо по 

електронната поща като сигнал има приложена жалба от             С. 

М., упълномощен представител на ПП „Възраждане“. Жалбата не е 

подписана. Приложено е сканирано пълномощно в негова полза, 

издадено от представляващия партия „Възраждане“. 

В така наречената жалба се поставя въпрос относно броя на 

населението в кметство Малко Шарково. Посочва, че лицата с 

постоянен адрес в това населено място са 48 души, като в Дома за 

възрастни хора има лица, поставени под запрещение. Предполага, че 

те нямат право да гласуват, а са включени в избирателните списъци. 
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В тази част ще бъде извършена проверка от ГД ГРАО за лица, 

гласували в нарушение и ние ще получим резултата. 

По отношение на адресната регистрация в Крайново и 

Шарково в последния възможен законов срок аз лично считам, че по 

чл. 406а от Изборния кодекс проверката е извършена от областния 

управител и кмета на общината. Ако прецените, можем да изпратим 

в тази част за предоставяне на информация относно регистрациите в 

Крайново и Шарково.  

Моли се във връзка с така изложените данни относно 

нарушения на Изборния кодекс да се предприемат необходимите 

мерки за отстраняване на нарушенията и евентуално касиране на 

изборите. В тази връзка всеки, който има право съгласно чл. 459  от 

Изборния кодекс може да оспори изборния резултат пред съответния 

административен съд. Считам, че Централната избирателна комисия 

няма правомощия в тази връзка. 

Колеги, докладвам ви го за сведение на този етап, отново 

казвам, във връзка с проверката, която предстои да бъде извършена 

от ГД ГРАО, в Централната избирателна комисия ще получим 

резултатите от гласуването в нарушение, за което ние ще сезираме 

компетентната прокуратура. 

За запознаване ви докладвам писмо от ОИК – Белослав, с вх. 

№ МИ-15-1414/09.11.2023 г. 

Докладвам ви писмо от ГД „Национална полиция“ с вх. № 

МИ-04-02-141/09.2023 г. Уведомяват ни, че във връзка с получената 

информация за пристигнали всички общински избирателни комисии 

в Централната избирателна комисия да ги уведомим дали да се 

снеме охраната от външния периметър на сградата на Централната 

избирателна комисия, която е обезпечена от служители на СДВР. 

Аз ви предлагам да изпратим писмо – във вътрешната мрежа 

има проект, до Главна дирекция „Национална полиция“, за да ги 

уведомим, че е приключила работата по приемането на протоколите 

от ОИК, както и компютърната обработка на данните от 

гласуването, поради което може да се снеме охраната от външния 
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периметър на сградата на Централната избирателна комисия и да 

благодарим за създадената организация от страна на МВР. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

гласуваме писмото. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, по повод постъпили въпроси 

от Общинска избирателна комисия относно изплащането на 

месечните възнаграждения на членовете на Общинската избирателна 

комисия и по-точно изчисляването на 7-дневния срок след 

публикуван на резултатите от изборите, предлагам да изпратим до 

всички общински избирателни комисии писмо и да кажем, че 7-

дневният срок се брои след срока на публикуване на последното 

решение на ОИК за определяне на резултатите от изборите.  

Проектът на писмо е във вътрешната мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Ням. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, вчера гласувахме писмо до 

всички областни управители и всички кметове на общини и 

общинските избирателни комисии относно съхранението на 

оставените и неизползвани изборни книжа и материали, 

включително ролки със специализирана хартия за бюлетини от 

машинно гласуване. 

Предлагам ви да изпратим копие от писмото до МВР, с копие 

до ГД „Национална полиция“. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Преминаваме към точка втора: Доклади по дела, жалби и 

сигнали. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес с проектен 

номер 3122 ще видите проект на решение относно сигнал от Тошко 

Йорданов Хаджитодоров за нарушение на чл. 183 от Изборния 

кодекс. 

В Централната избирателна комисия е постъпил сигнал с вх. 

№ МИ-10-255/02.11.2023 г. от Тошко Йорданов Хаджитодоров за 

нарушение на чл. 183 от Изборния кодекс. 

В сигнала се твърди, че на 1 ноември 2023 г. на имейл адреса 

на ПП „Има Такъв Народ“ е получено електронно съобщение от 

имейл адрес team@vassilterziev.bg, с което се отправя призив в 

подкрепа на кандидата за кмет на Столична община Васил Терзиев 

със следното съдържание – моля да го изчетете внимателно, тъй като 

е много дълго като съдържание. 

В предходен сигнал с вх. № МИ-10-229/27.10.2023 г. 

упълномощеният представител на партия „Има Такъв Народ“ е 

сигнализирал ОИК – Столична, и Централната избирателна комисия 

за получено друго съобщение с призиви за подкрепа.  

Подателят на сигналите твърди, че и в двете електронни 

съобщения се съдържат призиви за подкрепа съгласно дефиницията 

на § 1 от Допълнителните разпоредби на Изборния кодекс, както и 

че изготвените и разпространяваните от кандидати обръщения 

представляват агитационни материали по смисъла на чл. 183 и в тази 

връзка следва да съдържат информация в съответствие с 
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изискванията, че купуването и продаването на гласове е 

престъпление.  

Според подателя на сигнала в получените електронни 

съобщения се съдържа такава информация, поради което е налице 

нарушение на изискванията на чл. 183, ал. 2. Също така посочва, че 

призивът за подкрепа от страна на кандидата Васил Терзиев, 

отправен към ПП „Има Такъв Народ“, издигнала друг кандидат в 

същия вид избори, представлява демонстрация на отрицателното 

отношение спрямо заложените в Конституцията и Закона за 

политическите партии основни принципи и функции на 

политическите партии.  

Подателят на сигнала смята, че с описаното използване на 

агитационни материали се накърняват добрите нрави.  

Постъпилият сигнал с вх. № от 2 ноември е адресиран освен 

до ЦИК и до ОИК – Столична, която със свое Решение № 1008-МИ/ 

03.11.2023 г. го е оставила без разглеждане с мотивите, че към датата 

на подаването му са изминали 4 дни и ОИК – Столична, не може да 

извърши проверка и да предприеме действия с оглед 

компетентността си. 

Централната избирателна комисия със свое писмо по повод 

на сигнала изиска цялата кореспонденция от подателя на сигнала, 

получена на имейл адреса на ПП „Има Такъв Народ“ от имейл 

адреса team@vassilterzieb.bg. Със съответния входящ номер от 

03.11.2023 г. в ЦИК са получени всичките електронни съобщения, 

описани в сигнала, с които може да се запознаете. Те фигурират в 

папката ми от днес и предлагам следната мотивна част: 

„Централната избирателна комисия, след като се запозна с 

изисканите писмени данни и установената фактическа обстановка, 

приема, че изложеното в сигнала на Тошко Йорданов се 

потвърждава като фактология.  

Комисията въз основа на установеното в хода на извършената 

проверка приема, че изготвените и разпространените обръщения от 

посочения имейл адрес към всички, които възприемат 
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съдържанието, представляват агитационен материал по смисъла на 

§1, т. 17 от Допълнителните разпоредби на Изборния кодекс. 

Горното се обосновава от това, че разпространените обръщения в 

имейла са станали достояние на конкретни лица на 1 ноември 2023 г. 

и съдържат призив за подкрепа в полза на един от кандидатите, 

които се явяват на втория тур на изборите за кмет на Столична 

община, а именно Васил Терзиев – кандидат на местна коалиция 

„Продължаваме Промяната – Демократична България“ (Спаси 

София), в нарушение на чл. 183, ал. 2.  

Този агитационен материал, представляващ 

разпространеното обръщение, не съдържа информация, че 

купуването и продаването на гласове е престъпление, което е 

нарушение на чл. 183, ал. 2 от Изборния кодекс, видно от 

съдържанието на изпратеното електронно съобщение на имейл 

адреса на ПП „Има Такъв Народ“.“ 

На съответните основания от Изборния кодекс ви предлагам 

следното  

„РЕШЕНИЕ: 

Установява нарушение по чл. 183, ал. 2 ИК, извършено от 

кандидата за кмет на Столична община Васил Терзиев, чрез 

изпращане на 1 ноември 2023 г. на електронно съобщение от имейл 

адрес: team@vassilterziev.bg до имейл адрес: office@pp-itn.bg  

Оправомощава председателя на ЦИК да състави акт за 

установеното нарушение на Васил Терзиев със съответното ЕГН и 

адрес.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля по 

проекта на решение, ако имате изказвания или предложения? 

Подлагам на гласуване проекта на решение. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – 2 (Ерхан Чаушев, Любомир 

Георгиев). 
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Решението е № 2887-МИ/09.11.2023 г. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-00-154-25/09.11.2023 г. от Софийски градски съд и вх. № ЦИК-

00-154-27 от процесуалните представители на ЦИК с едно и също 

съдържание, което вече сме получили и съм докладвала в предходно 

заседание. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Чаушев, 

имате ли доклад? 

Заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Докладвам проект на решение с проектен 

номер 3119, а преписката е с вх. № МИ-15-1289. 

По същество, описана е ситуацията. Жалбата е от Атанас 

Атанасов срещу Решение № 295 на ОИК – Хасково. Подаден е 

сигнал от 21 октомври с твърдение за незаконна употреба на 

агитационни материали. Използван е слоган/апел „Хасково може“. 

Това било използвано и в плакати на община Хасково също 

„Хасково може“. 

Общинската избирателна комисия е извършила проверка и е 

приела решение за отхвърляне на сигнала при условията на чл. 85, 

ал. 5 от Изборния кодекс. 

Предлагам жалбата да остане без разглеждане. Жалбата е 

недопустима. ОИК вече се е произнесла, поради което предлагам да 

я оставим без разглеждане със съответните мотиви. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания, 

или други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2888-МИ/09.11.2023 г. 
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Колеги, определям госпожа Матева да води заседанието до 

неговото приключване и да подпише решенията, които бъдат приети 

до края. 

Господин Чаушев, продължете. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: По същия случай, пак в Хасково, за 

същите плакати, но този път жалбата е от друг жалбоподател Марин 

Райчев. Идентични са случаите, но са се произнесли в две решения 

ОИК – Хасково. Това е Решение № 226/18.10.2023 г. Пак са 

извършили проверка и при същата обстановка имаме решение за 

отхвърляне по отношение на сигнал, подаден от Марин Райчев. 

Предлагам също да я оставим без разглеждане, тъй като вече 

ОИК – Хасково, се е произнесла, като недопустима, още повече че и 

след два дни и тези плакати ще бъдат премахнати. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

вашето становище по предложения проект. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 2889-МИ/09.11.2023 г. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Още една жалба срещу Решение № 83-

МИ на ОИК – Козлодуй. 

Проектът на решение е с проектен номер 3120, а преписката е 

с вх. № МИ-11-134. Тук става въпрос, че жалбоподателят пред 

Централната избирателна комисия е подал сигнал до Общинската 

избирателна комисия, че на територията на общината от различни 

политически партии нямало обособено поле, на което да е посочено 

„купуването и продаването на гласове е престъпление“.  

Общинската избирателна комисия е извършила проверка, 

установила е, че има такива отбелязвания. Произнесла се е, че 

отхвърля сигнала с това решение. 
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Предлагам да оставим жалбата без разглеждане. Общинската 

избирателна комисия се е произнесла след проверка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по проекта? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 2890-МИ/09.11.2023 г. 

Колеги, други доклади в точка: Доклади по дела, жалби и 

сигнали или в някоя от другите точки по дневния ред? Не виждам. 

Закривам заседанието и насрочвам следващото за 

понеделник, 13 ноември 2023 г., от 14,00 ч. 

 

(Закрито в 16,30 ч.) 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 
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  Божидарка Бойчева 

 

  Стефка Аличкова 


